
Tenhle rok byl 
dost náročnej.

Ztratil jsem se na 
moři, trhl osobní 
plaveckej rekord, 
přežil rok v drsný 
divočině...

Po tom všem pak 
postavit pasivní 
barák byla vlastně 
brnkačka.

A je to fakt 
LIBOVÝ bydlení!

Vendelín cítí, že rok 2017 
s Centrem pasivního domu bude parádní!

Letos libový, příští parádní!
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